
Izvod iz zapisnika s 3. sjednice Vijeća roditelja OŠ Draganići održane 11.01.2024. godine u 17 

sati 
 

 
 

Dnevni red 

 

1. Usvajanje zapisnika s 2. sjednice Vijeća roditelja održane 7.11.2023. 

2. Informiranje o projektima i programima koji se provode u OŠ Draganići: 

a) Škola bez nasilja 

b) Preventivni programi 

c) Rad s darovitim učenicima , učenicima kojima treba dodatna podrška, planovi za tekuću 

nastavnu godinu 

3. Vladanje i ponašanje učenika u školi i izvan škole, davanje mišljenja i prijedloga 

4. Jačanje suradnje sa župnom zajednicom i lokalnim udrugama, planiranje ekoloških i 

humanitarnih aktivnosti 

5. Prikaz rezultata anketnog upitnika o cjelodnevnoj školi provedenog među učenicima, 

stručna suradnica edukator-rehabilitator Helena Perak 

6. Mišljenje stručne službe o utjecaju cjelodnevne nastave na radne rezultate kod učenika 

8. Razno 

 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

Sjednica je započela s radom u 17,30 sati. 

Na sjednici je bilo prisutno 9 od 10 predstavnika Vijeća roditelja, a uz ravnateljicu Maricu Jurčić 

prisutni su bili Helena Perak- edukacijski rehabilitator, Adrijana Sladić- psiholog i Snježana Tomačić-

pedagog. 

 

Ad 1) Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

Ad 2) O projektima i programima izvijestila nas je stručna služba istaknuvši da je glavni fokus 

stavljen na suradnji sa svim sudionicima i na rješavanje problema ovisnosti i nasilja te pružajući prave 

alate kroz edukaciju djece i roditelja, ali i učitelja. U skladu s tim, s učenicima se provode radionice 

dodatno i kroz A2 nastavu. IRCIS programom obuhvaćena su djeca s drugih govornih područja koja 

se pokazala korisnom i za djecu s teškoćama u razvoju. S darovitim učenicima provode se terenske 

nastave, a učenicima kojima je dodatna potrebna pomoć stručna služba radi s njima tijekom redovite 

nastave. Stručna služba istaknula je da surađuje kako s učenicima i roditeljima, tako i sa pomoćnicima 

i učiteljima kroz individualna savjetovanja, predavanja i radionice. Vanjska služba s kojom škola 

surađuje jesu Služba školske medicine, PU karlovačka, HZZ-CISOK, predavanja Odgojni stilovi te 

Prevencija ovisnosti. Ravnateljica ističe da postoji protokol postupanja kada se nasilje dogodi, od 

pedagoških mjera do prijava CZSSu. 

 

Ad 3) Vijeće roditelja istaknulo je zabrinutost ponašanjem učenika u školi i izvan nje, problem 

ometanja drugih učenika tijekom nastave, nepoštivanje autoriteta te manjak empatije. Stručna služba 

navodi da interveniraju na sve događaje prema određenim propisanim protokolima, no za ponašanje 



u autobusu škola nije odgovorna. Ipak zadovoljni su što su djeca iskazala povjerenje prema njima 

koja se iskazuje kroz samoinicijativan pristup učenika tražeći savjete i pomoć. Složno je zaključeno 

da ključnu ulogu nosi odgoj i sam pristup roditelja prema školi i učiteljima kao autoritetima. 

 

Ad 4) Vijeće se usuglasilo da o navedenoj temi detalje razrade u zajedničkoj grupi. 

 

Ad 5) Edukacijski rehabilitator Helena Perak prikazala je rezultate anketnog upitnika o cjelodnevnoj 

školi provedenog među učenicima tijekom 10.mjeseca. Anektirano je 90 % učenika, iz toga je 

izdvojeno da je 51% učenika zadovoljno radom u cjelodnevoj školi, dok je 40 % njih istaknulo da se 

osjećaju umorno, 82 % učenika smatraju pozitivnim što nema domaće zadaće, a 96 % uživaju u 

rekreativnoj pauzi. U opisnim ocjenama  učenici su istaknuli da bi voljeli duže pauze, bolju 

organizaciju prijevoza, nezadovoljstvo dugih trajanjem nastave, nedovoljno ponavljanje na nastavi te 

su tražili češću opskrbu voćem. 

 

Ad 6) Predsjednica Vijeća tražila je od stručne službe stručno mišljenje utječe li cjelodnevna nastava 

na našu djecu, osim akademskog uspjeha. Psihologinja je istaknula da je sustav trom i da mu treba 

vremena da se rezultati pokažu. Ipak, Vijeće je istaknulo da su rezultati loši- kroz analizu školske 

godine 2021./2022. ustanovljene su 52 negativne ocjene,a već u prvom polugodištu školske godine 

2023./2024. prikazane su 64 negativne ocjene, što je uvećanje za 12 negativnih ocjena. Vijeće 

roditelja je ponovno istaknulo kako djeci nedostaje slobodnog vremena za provođenje s obitelji i 

bavljenje slobodnim aktivnostima. Predsjednica je predložila provođenje testa koncentracije na 

početku i pri kraju nastavnog dana te je zatražila stručno mišljenje stručne službe koliko djeca u dobi 

od 7 do 14 godina dnevno mogu i trebaju provesti učeći, a koliko im treba za druge fizičke aktivnosti 

za zdrav razvoj. Stručna služba navela je provesti test koncentracije učenika. Također, na pitanje 

Predsjednice ravnateljica odgovara da škola šalje izvješća ministarstvu kako bi se mogao mjeriti 

uspjeh provedenog eksperimenta. 

 

Ad 7) Zbog tehničkih poteškoća, usuglašeno je da će ravnateljica rezultate ankete roditelja 

prezentirati na idućem Vijeću roditelja. 

 

Ad 8) Članovi su ponovno istaknuli zabrinutost oko organizacije rada u obaveznom dijelu A2 nastave 

u višim razredima gdje pojedini učitelji umjesto ponavljanja za ispit provode kvizove ili igrokaze. 

Pedagoginja smatra da se kroz igru može mnogo toga naučiti, no članovi su istaknuli da problem 

ostaje kod predmeta koji zahtjevaju rješavanje zadataka te da bi bilo poželjno da ponavljanje gradiva 

s djecom prolaze učitelji, a ne stručna služba. Također je bilo sugerirano ako postoji mogućnost da se 

testovi zahtjevnijih predmeta ravnomjerno raspodijele te da nisu dan za danom. Naveden je i problem 

zadavanja zadaća ili projekata za koje je bilo na početku eksperimenta rečeno da ih neće biti, problem 

umora djece i neadekvano opremljena škola. Ravnateljica navodi da oprema za školu nije stigla jer 

ovisi o javnoj nabavi. 

Predsjednica Vijeća je izvijestila prisutne kako je prema naputku ravnateljice i predsjednice Školskog 

odbora poslala u ime Vijeća roditelja prigovor na rad člana Školskog odbora Karlovačkoj županiji te 

Školskom odboru. Školski odbor poslao je očitovanje u kojem stoji da člana razrješuje tijelo kojega 

je imenovalo, Županijska skupština Karlovačke županije te da smatraju da član obavlja sve obveze 

vezane za rad odbora. Županija se nije očitovala pisanim putem već telefonskim pozivom gdje je 

rečeno da navedeni postupak treba pokrenuti škola. Člana vijeća roditelja zanimalo je postoji li 

procedura prilikom prijave na rad djelatnika škole, postoji li suradnja sa stručnom službom te smatra 



da je potrebno poduzeti u slučaju lažne prijave. Ravnateljica navodi da se svaka prijava istražuje i da 

je stručna služba upoznata sa prijavom. Za kraj Predsjednicu je zanimalo otkud se dobavlja hrana s 

obzirom na to da kvaliteta hrane varira, te hoće li škola poduzeti nešto u vezi neprimjerenog ponašanja 

jednog od vozača autobusa. Ravnateljica je navela da surađuju s raznim dobavljačima te da će 

reagirati na neprimjereno ponašanje vozača. 

 

Sastanak je završio u 20:30 sati. 


